# 奇瑞汽车股份有限公司生物多样性政策声明

Chery Automobile Co., Ltd.

**Biodiversity Policy Statement** 

生物多样性是人与自然和谐共生的根基,不仅关系人类福祉,更与企业可持续发展的资源基础、 供应链韧性及长期价值创造深度关联。当下,人类活动对自然环境造成的破坏已经引起了广泛关注, 全球面临着生物多样性丧失加速和生态系统退化的严峻挑战。奇瑞汽车股份有限公司(以下简称"奇瑞汽车")作为一家国际化车企,意识到自身在全球生态保护中的重要责任,致力于成为生物多样性保护的先行者和可持续发展理念的践行者。基于此,奇瑞将持续加强生物多样性管治,不断探索创新推动科技与环境的融合,打造生态友好型企业,让生物多样性得到有效保护,实现生态效益、经济效益与社会效益的协同发展。

Biodiversity forms the foundation for the harmonious coexistence between humanity and nature. It is not only vital to human well-being but also closely linked to businesses' resource base, supply chain resilience, and long-term value creation for sustainable development. Today, the damage caused by human activities to the natural environment has drawn widespread concern, and the world is facing the severe challenges of accelerating biodiversity loss and ecosystem degradation. Chery Automobile Co., Ltd. (hereinafter referred to as 'Chery Auto'), as an international automobile company, recognises its significant responsibility in global ecological protection and is committed to becoming a pioneer in biodiversity conservation and a practitioner of sustainable development. To this end, Chery will continue to strengthen biodiversity governance, actively explore innovations that integrate technology with environmental stewardship, and build an eco-friendly enterprise to ensure effective biodiversity conservation and achieve synergistic development of ecological, economic, and social benefits.

## 1 政策依据

## 1 Guiding Policies

奇瑞汽车基于联合国可持续发展目标(UN SDGs)、生物多样性公约(CBD)、昆明-蒙特利尔全球生物多样性框架(GBF),承诺建立并持续完善环境管理体系,以"保护-创新-协同"为行动框架,多措并举开展生物多样性保护行动,积极响应联合国 2050年"人与自然和谐共生"的愿景,共同迈向自然受益转型目标。

In alignment with United Nations Sustainable Development Goals (UN SDGs), the Convention on Biological Diversity (CBD), and the Kunming-Montreal Global Biodiversity Framework (GBF), Chery Auto is committed to establishing and continuously improving an environmental management system. Under the action framework of 'Protection—Innovation—Synergy', Chery will implement a range of measures to promote biodiversity conservation, actively respond to the UN's Vision 2050 of 'living in harmony with nature', and collectively advance towards nature-positive transitions.

#### 2 适用范围

#### 2 Scope of Application

本声明适用于奇瑞汽车股份有限公司及各下属业务单位,同时我们鼓励价值链上下游及合作伙伴共同遵守本声明。

This statement applies to Chery Automobile Co., Ltd. and all its subsidiaries. All upstream and downstream stakeholders across the value chain, as well as its partners, are also encouraged to adhere to this statement.

#### 3 承诺与行动

#### 3 Commitments and Actions

奇瑞汽车结合自身发展战略及业务特点,对生物多样性相关的风险和机遇进行评估,以自然受益转型为目标,减少生产经营活动对生物多样性和生态系统服务的影响。我们为2050年实现净改善的目标积极努力,以实现《昆明-蒙特利尔全球生物多样性框架》中"到2050年与自然和谐相处"的愿景。

Chery Auto conducts assessments of biodiversity-related risks and opportunities in alignment with its development strategy and business characteristics, aiming to minimize the impact of its production and operational activities on biodiversity and ecosystem services while pursuing nature-positive transitions. It is working towards the goal of a net positive impact by 2050, in support of the vision set out in the *Kunming-Montreal Global Biodiversity Framework*: 'a world living in harmony with nature by 2050'.

## 3.1 识别、评估、管理生态环境相关影响与风险

#### 3.1 Identify, assess, and manage eco-environmental impacts and risks

公司将参考 TNFD 框架对生物多样性风险进行评估,分析业务运营与价值链上下游环节与自然的关联,评估对自然的影响及依赖,努力"确定优先位置",为优先事项制定生物多样性相关目标,以实现零净损失。将生物多样性保护融入运营管理,定期监测、评估全链路业务运营对生物多样性的影响与依赖、风险与机遇,将生态环境相关的风险和机遇纳入企业战略规划、管理决策中,并运用分层风险管理框架实质性降低生产运营活动对生物多样性的影响,根据风险等级,制定相应的生态预防和修复补偿措施,包括技术措施、管理措施、监测措施等。

The Company will assess biodiversity-related risks based on the TNFD framework, analyse the relationship between its business operations and the upstream and downstream segments of its value chain with nature, and evaluate its impacts and dependencies on nature. It will strive to 'identify priority locations' and set biodiversity-related targets for priorities, with the aim of achieving no net loss. Chery Auto integrates biodiversity conservation into its operational management and regularly monitors and assesses the impacts and dependence of the business operations chain on biodiversity, as well as related risks and opportunities, with eco-environmental risks and opportunities incorporated into its strategic planning and management decision-making. It substantially reduces the impact of its production and operational activities on biodiversity through a tiered risk management framework, where ecological prevention, restoration, and compensation measures in the form of technology, management, and monitoring are developed based on the level of risk.

## 3.2 强化可持续供应链建设

#### 3.2 Strengthen sustainable supply chains

注重原材料采购的自然保护属性,将生物多样性考虑因素融入我们的采购程序及供应链 ESG 尽职调查中,开展供应商生物多样性风险评估。我们推动价值链避免在具有全球或国家重要性的生物多样性区域附近开展运营活动,建立负责任采购机制,识别供应链上的易受毁林影响以及具有生物多样性敏感性的产品,着重关注橡胶、皮革等采购品,禁用毁林或侵占生态敏感区的原材料。

In raw material sourcing, Chery Auto prioritizes nature conservation, for which it integrates biodiversity considerations into its procurement processes and ESG due diligence across the supply chain and conducts biodiversity risk assessments for suppliers. It promotes the avoidance of operational activities across the value chain in areas of global or national biodiversity significance and has established a responsible sourcing mechanism to identify deforestation-vulnerable and biodiversity-sensitive products across the supply chain, with particular attention given to materials such as rubber and leather. The use of raw materials linked to deforestation or encroachment upon ecologically sensitive areas is strictly prohibited.

## 3.3 开展绿色生产及土地保护

## 3.3 Practise green production and land conservation

在工厂选址期,避免在国家自然保护区、农地及绿地进行开发。在工厂建设前,评估废水、废气、固废、噪声以及生态影响等主要因素。工厂建成后,定期监测工厂运营对周边生态系统的扰动、废水排放对水生生物的影响、挥发性有机物(VOCs)对周边植被的潜在危害,并积极采取措施,将影响降低至最小。绿色设计与生产运营方面,加大清洁技术开发,提升可再生能源电力的使用,积极布局生态友好的新能源产品。同时,以减量化、循环化、资源化为主要路径,最大限度提升资源利用效率,积极履行生产全生命周期内的资源环境责任,打造自然受益型"绿色工厂"。

During factory site selection, Chery Auto avoids development in national nature reserves, farmland, and green spaces. Prior to factory construction, it assesses key factors such as wastewater, waste gas, solid waste, noise, and ecological impacts. After the factory is completed, it regularly monitors the disturbances of factory operations to surrounding ecosystems, the effects of wastewater discharge on aquatic life, and the potential harm of volatile organic compounds (VOCs) on surrounding vegetation, with proactive mitigation measures taken to minimise these impacts. In terms of green design and production operations, Chery Auto advances the development of clean technologies, increases renewable energy adoption, and expands eco-friendly new energy product portfolios. Focusing on reduction, reusing, and recycling, it maximises resource efficiency and diligently fulfils its environmental responsibilities across the production lifecycle, striving to build nature-positive 'green factories'.

## 3.4 积极参与生物多样性保护活动

#### 3.4 Engage in biodiversity conservation activities

遵守业务运营所在国家(地区)生态环境保护相关的法律、法规和标准,依法合规经营,不参与任何破坏生物多样性的活动。持续关注世界自然保护联盟(IUCN)、世界自然保护基金会(WWF)等机构的生物多样性保护动态,加强当地社区和政府以及其他非政府组织(NGO)相关生多合作与研

究,与行业内外的合作伙伴共同努力,积极投入和实施促进生物多样性保护的生态系统修复的项目。 此外,鼓励员工参与志愿者活动,如植树造林、河滩清理等,以实际行动支持生物多样性保护。

Chery Auto complies with the environmental protection laws, regulations, and standards in all operating jurisdictions, conducts business lawfully, and refrains from any biodiversity-damaging activities. It closely follows the conservation trends of organisations such as the International Union for Conservation of Nature (IUCN) and the World Wide Fund for Nature (WWF) and strengthens biodiversity collaboration and research with local communities, governments, and other non-governmental organisations (NGOs). By partnering with industry peers, Chery Auto actively invests in and implements ecosystem restoration projects that promote biodiversity conservation. In addition, it encourages employees to participate in volunteer activities such as tree planting and riverbank clean-ups, supporting biodiversity conservation through concrete actions.

## 4 执行与监督

#### 4 Implementation and Supervision

本《声明》所载各项内容由奇瑞汽车可持续发展管理委员会监督,主要影响及工作进展均向可持续发展管理委员会进行汇报。奇瑞汽车将确保本《声明》内容在公司内部得到有效执行,并定期监测和报告我们在生物多样性保护方面的进展。我们将通过公开报告或公司网站披露我们在保护生物多样性领域的努力和成果。

Matters covered by this policy statement are supervised by Chery's Sustainability Committee, and major impacts and work progress are reported to the Sustainability Committee. Chery Auto will ensure the effective implementation of this statement within the company and will regularly monitor and report on its progress in biodiversity conservation. It will disclose its efforts and achievements in biodiversity conservation in public reports or on the company's official website.

#### 5 附则

## 5 Bylaws

奇瑞将适时检讨和更新本《声明》内容,确保其遵循最新监管要求。奇瑞保留对本 《声明》的解 释权。

Chery will review and update this Statement from time to time to ensure that it complies with the latest regulatory requirements. Chery reserves the right to interpret this Statement.

奇瑞汽车股份有限公司

Chery Automobile Co., Ltd.